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Protokół Nr XII/2015 

Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

w dniu 23 lipca 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu  

ul. Piłsudskiego 59. 

Przewodniczący Rady p. Janusz Karbowiak o godz. 17.00 otworzył sesję 

nadzwyczajną Rady Powiatu Grójeckiego wypowiadając formułę „Otwieram Sesję 

Rady Powiatu Grójeckiego”. Następnie powitał wszystkich przybyłych radnych oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w posiedzeniu uczestniczy  

21 radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

4.1. zmieniający Uchwałę Budżetową Rady Powiatu Grójeckiego na rok 2015. 

4.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2015-2027.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Radny Krzysztof Ambroziak spytał, na jakiej podstawie została zwołana sesja 

nadzwyczajna i czy to jest zgodne z prawem. 

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że w przypadku sesji nadzwyczajnej 

ustawa nie przewiduje określonego terminu zwołania. Dodał, że co najmniej przed 
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posiedzeniem nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu radny powinien być zapoznany  

z materiałami. 

 

Radny Krzysztof Ambroziak przedstawił zapis w rozdziale IV § 7. 1. Regulaminu 

pracy rady powiatu grójeckiego o następującym brzmieniu „Sesje są jawne. O ich 

terminie, miejscu i przedmiocie obrad Przewodniczący powiadamia społeczeństwo 

zamieszkujące na obszarze działania powiatu, co najmniej na 3 dni przed jej 

odbyciem, w sposób zwyczajowo przyjęty”. 

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował o przepisach ogólnych oraz 

szczególnych dotyczących sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak oznajmił, że zgodnie z przytoczonym 

zapisem przez radnego Krzysztofa Ambroziaka, posiedzenie sesji nadzwyczajnej 

powinno odbyć się za trzy dni od powiadomienia.  

 

Radny Piotr Bączek oznajmił, że z racji otrzymania przez wszystkich materiałów na 

posiedzenie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu nie widzi przeciwskazań do dalszego 

obradowania.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak wystąpił z propozycją przegłosowania kwestii możliwości 

odbycia się posiedzenia nadzwyczajnej sesji w terminie wcześniejszym.  

 

Kolejno przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad. Głosowało 21 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 21 głosów „za”. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Ad. 4.1 

Zmieniający Uchwałę Budżetową Rady Powiatu Grójeckiego na rok 2015.  

Projekt uchwały przedstawiła p. Jadwiga Ostrowska – Skarbnik Powiatu. 

 

Radny Stanisław Sitarek opuścił salę obrad. 
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Przewodniczący Rady spytał o uwagi.  

 

Radny Krzysztof Fiks spytał o to, czym zostało podyktowane tak nierówne 

przesunięcia środków finansowych na Dom Pomocy Społecznej. Zapytał czy wiązało 

to się z mniejszym zapotrzebowaniem przez inne Domy Pomocy Społecznej czy  

z niedoszacowaniem środków przez księgowość. Spytał, na co te środki zostaną 

przeznaczone.  

 

Skarbnik Powiatu p. Jadwiga Ostrowska poinformowała o złożonym wniosku 

dyrektora z prośbą o dokonanie zmian w budżecie w związku z tym, że źródłem 

zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie wzrostu wynagrodzeń będzie 

zwiększone wykonanie dochodów. Poinformowała o analizie dochodów i wydatków.  

 

Radny Dariusz Piątkowski spytał o podniesienie wynagrodzeń w Domu Pomocy 

Społecznej w Lesznowoli.  

 

Skarbnik Powiatu p. Jadwiga Ostrowska poinformowała o fakcie otrzymania środków 

finansowych przez Dom Pomocy Społecznej w Lesznowoli na założenie czujek 

przeciwpożarowych.   

 

Radny Dariusz Piątkowski zwrócił się z wnioskiem do Przewodniczącego Komisji 

Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu  

o stawiennictwo na jednym z posiedzeń komisji. Poinformował o podpisywaniu przez 

dyrektora DPS w Lesznowoli bardzo wątpliwych umów dotyczących bardzo niskich 

wynagrodzeń.  

 

Radny Maciej Dobrzyński spytał czy środki pieniężne w wysokości 640.000,00 zł 

przeznaczone są na digitalizacje zbiorów Muzeum im. Kazimierza Pułaskiego  

w Warce.  

 

Skarbnik Powiatu oznajmiła, że budżet zadania inwestycyjnego jest zapisany  

w przypadku Muzeum w Warce w dwóch paragrafach tj. zadania dofinansowane ze 

środków pozyskanych z Unii Europejskiej drugi paragraf to wydatki oraz wydatki 



4 
 

niekwalifikowane. Następnie oznajmiła, jakie rzeczy pozostały jeszcze do 

zrealizowania.  

 

Radny Maciej Dobrzyński odniósł się do Starosty Marka Ścisłowskiego z zapytaniem, 

kiedy został rozstrzygniętym przetarg na digitalizacje zbiorów Muzeum w Warce. 

Kolejno zadał pytanie Radcy Prawnemu Marianowi Sewerynowi czy w przypadku, 

kiedy nie były zapewnione środki finansowe na to zadanie to czy rozstrzygnięcie 

przetargu jest zgodne z prawem. 

 

Radca Prawny Marian Seweryn na zadane pytanie odpowiedział, że to jest niegodne 

z prawem. 

 

Radny Maciej Dobrzyński poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zbadanie 

tej sprawy i ponowił żeby sprawa związana z CEM w Warce i umowami dodatkowymi 

również została przebadana prze Komisje Rewizyjną. 

 

Radny Władysław Kumorek odniósł się do słów radnego Dariusza Piątkowskiego na 

temat minimalnych płac pracowników Domu Pomocy Społecznej w Lesznowoli  

i równolegle zadał pytanie czy nie bulwersują go również zbyt wysokie place tzw. 

kominowe w szpitalu w Grójcu.   

 

Radny Marian Górski oznajmił, że nie można jednoznacznie powiedzieć, że nie było 

żadnych środków na digitalizacje zbiorów Muzeum im. Kazimierza Pułaskiego  

w Warce. Poinformował, że środki na ten cel były tylko okazało się, że 

niewystarczające i dlatego konieczne było przeprowadzenie kolejnego przetargu. 

Wyjaśnił, że jeżeli w dniu dzisiejszego posiedzenia zostanie podjęta uchwała  

o brakujące środki, będzie możliwość podpisania umowy z firmą, a następnie 

zrealizować to zadanie.  

 

Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że w przypadku digitalizacji zbiorów odbyły się 

dwa przetargi i dodał, że ubolewa nad tym, że pytania takie pojawiają się na 

posiedzeniu. Oznajmił, że posiadał informacje, że środki finansowe na digitalizacje 

zbiorów w budżecie są, natomiast okazuje się, że jednak jakaś suma środków 
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finansowych brakuje. Poinformował, że robią wszystko, aby to zadanie dobiegło 

końca. 

 

Radny Maciej Dobrzyński podkreślił fakt posiadania informacji, że pieniądze na 

digitalizację zbiorów w wysokości 500.000,00 zł są zabezpieczone w budżecie. 

Kolejno zapytał Starostę Marka Ścisłowskiego czy zostały przewidziane środki 

finansowe na stworzenie strony internetowej.  

 

Radny Piotr Bączek odniósł się do propozycji radnego Macieja Dobrzyńskiego 

odnośnie skierowania do Komisji Rewizyjnej do zbadania sytuacje związaną  

z Muzeum w Warce, a następnie przypomniał, że Komisja Rewizyjna pracuje na 

podstawie planu zatwierdzonego przez rade i że to rada powiatu zleca badanie 

takich spraw. Oznajmił, że jeżeli ma już być kontrola to zaproponował, aby odnosiła 

się do całego projektu z kilku lat.  

 

Radny Dariusz Piątkowski odniósł się do pytania radnego Władysława Kumorka 

dotyczącego płac w szpitalu w Grójcu oraz w kwestii kontroli dokonywanej przez 

Komisje Rewizyjną.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że radny Piotr Bączek jest w błędzie, bo 

każdy z radnych ma prawo wnioskować o zbadanie określonych spraw, a od tego 

jest Komisja Rewizyjna i w związku z tym wnosi o zbadanie tych dwóch tematów.  

 

Radny Piotr Bączek oznajmił, że można to było odczytać, jako polecenie a nie 

wniosek ze strony radnego.  

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że komisja działań na podstawie 

planu pracy, ale może też przeprowadzić kontrole nieujęte w rocznym planie kontroli 

na zlecenie Przewodniczącego Rady Powiatu lub Rady Powiatu na skutek 

zatwierdzenia pisemnego wniosku siedmiu radnych w przedmiocie przeprowadzenia 

kontroli.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak oznajmił, że w przypadku dopełnienia 

procedury, będzie wykonane zlecenie.  
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Starosta Marek Ścisłowski oznajmił, że chętnie podpisze się pod wnioskiem  

w momencie dokonania kontroli całego zagadnienia, 

 

Radny Krzysztof Ambroziak zwrócił uwagę na środki przekazywane z budżetu 

powiatu w kierunku gminy Jasieniec. Następnie zapytał czy zadania na drogach 

powiatowych (obejmującym swoim zasięgiem gm. Jasieniec) będą realizowane przez 

Urząd Gminy Jasiniec.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformowali o dużej ilości realizacji takich zadań przez 

gminy, a kolejno na zadane pytanie odnośnie przekazywanych środków gminie 

Jasiniec odpowiedział, że gmina ta wystąpiła z prośbą umożliwienia dokończenia 

odcinka drogi ok. 400mb i o wykonaniu tego odcinka drogi we wcześniejszym okresie 

we własnym zakresie nie oczekując dofinansowania ze strony powiatu. 

Poinformował, że w związku z tym Zarząd Powiatu postanowił przeznaczyć kwotę 

50.000,00 zł na ten cel, a w przypadku niewystarczenia wskazanej kwoty na 

dokończenie odcinka drogi gmina dołoży brakującą kwotę we własnym zakresie.  

 

Radny Władysław Kumorek oznajmił, że radny Zygmunt Merski jest osobą 

nadzorująca prace na drogach, a następnie dodał, że dobrze by było, aby jakieś 

środki finansowe zostały zaoszczędzone na tych drogach, natomiast po wykonaniu 

zadania i przedstawieniu rachunków ma pewne obawy, co do tego i powróci do tej 

sprawy. Poinformował także o sygnałach mieszkańców o marnotrawionych środkach 

(m.in. sprawa dotycząca równiarki) i apelował do radnego o dbanie o dobro powiatu  

i przypilnowanie, aby wykonywać to jak najtaniej.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że nadzorem nad tą inwestycją zajmował się 

Pan Sotek oraz że równiarka, o której wspomniał radny Władysław Kumorek nie 

pracowała na godziny tylko za wykonaną pracę.  

 

Uwag więcej nie zgłoszono. Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu brało udział 20 radnych. Uchwała Nr XII/71/2015 została 

przyjęta jednogłośnie, 20 głosów „za”. (zał. nr 2) 
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Ad. 4.2 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2015-2027.  

Projekt uchwały przedstawiła p. Jadwiga Ostrowska – Skarbnik Powiatu (zał. nr 3) 

 

Przewodniczący Rady spytał o uwagi. Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 20 radnych. 

Uchwała Nr XII/72/2015 została przyjęta jednogłośnie, 20 głosów „za”. (zał. nr 3) 

 

Ad. 5 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 1745 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Sesję 

Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

   

  Protokołowała: Przewodniczył: 

 

 Żaneta Lipińska    Janusz Karbowiak 


